

TABLE OF CONTENTS

目 录

铝/碳纤维自冲铆接结构力学性能研究

Research on Mechanical Properties of Aluminum/Carbon Fiber Self-Piercing Riveted Joints

景力军, 姚远, 蒋浩, 崔俊佳, 于旻, 李光耀.....377

基于主动式热成像技术的埋藏式裂纹无损检测

Nondestructive Test for Buried Crack Based on Active Thermography Technique

张艳芳, 姚盛清, 肖智中, 丁松, 符彩昕.....387

SnO₂@碳纳米角复合物基 NO₂ 气体传感器的研究SnO₂@Carbon Nanohorns Nanocomposite Based Gas Sensor

万梦宇, 马欣瑶, 郭馨茹, 曹豫阳.....395

多功能 LD 与 LED 混合植物补光装置设计

Design of Multifunctional LD and LED Hybrid Plant Supplementary Light Device

许珂, 曾丽娜, 刘兆悦, 杨隽锋, 疏轶超, 麦淳铭, 廖芯, 李再金, 乔忠良, 曲轶, 刘国军, 李林, 徐东昕.....403

超临界态二氧化碳自然循环并联通道多区间流动不稳定性特征研究

Study on the Characteristics of Multi-Region Flow Instability in Parallel Channels of Supercritical Carbon Dioxide Natural Circulation

罗乔, 周源, 袁园, 黄家坚, 胡伟, 黄彦平.....412

基于类科赫分形方法的多频段天线设计研究

Research on Multi-Band Antenna Design Based on Koch-Like Fractal Method

刘宁川, 纪晓辉, 刘宏杰, 彭宇.....422

超临界态二氧化碳直通式梳齿密封数值研究

Numerical Study of the Supercritical CO₂ See-Through Labyrinth Seal

王伟光, 周源, 黄彦平, 曾成天.....431

液压往复密封用 V 型密封圈密封性能研究

Study on Sealing Performance of V-Ring for Hydraulic Reciprocating Seal

付亚康, 管树鹏, 于承泽.....439

带防冲板管壳式换热器入口流场数值模拟研究

Numerical Simulation of Inlet Flow Field of Shell and Tube Heat Exchanger with Scour Plate

张宇平, 付亚康.....449